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Je dobré pane Rytíř, že o sobě dávate vědět a záležitost věcně komentujete. Není to poprvé
kdy toto vedení hodilo připravenou akci se stavebním povolením do koše pod heslem nejsou na
to peníze. Ozýváte se však opravdu za minutu dvanáct. Velmi rychle se blíží doba, kdy v
městských rozpočtech opravdu nebudou peníze. Samozřejmě tuto připravenou investici, kde
jste si  každý majitel nemovitosti zaplatil projekt přípojky za 6 tis. Kč, zásadně podporuji. Je to
za mizerných cca 8 mil. Kč (bez povrchů komunikací, které by jste jistě pár let oželeli).     Karel
Blecha  zastupitel města  Kosmonosy  
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